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ÅRSMØTE BRIDGEKAMERATENE 
2006 

 
Tid (dato, fra kl til kl): 2/3 Kl 2030-2200 Sted: BRIDGESENTER VEST 
Innkalt av : BRIDGEKAMERATENES STYRET 
Ordstyrer: Ragnar Præsthun Referent: Tor Inge Iversen 
Deltakere: Årsmøtet 

 

Sak Diskusjon og Konklusjon 

1.  Møteinnkalling og saksliste ble godkjent. Følgende anmerkning: Alle medlemmene har 
ikke tilgang til Internett, senere innkallinger bør sendes ut i så god tid at også vanlig post 
kan benyttes. 

2.  Ragnar ble valg til møteleder, Tor Inge som referent. 

Cecilie Njøs Kielland og Viggo Nordvik ble valgt til å underskrive ”protokollen”. 

3.  Årsberetning.  

Det ble kommentert at resultater fra Kretsmesterskapet for par og lag var uteglemt. 

Det ble også kommentert at vi hadde tatt med at Gunn Helness ble Europamester mix 
både for par og lag . 

I forbindelse med kommenterte/ønsket Ole Roar at utgiftene til forbundet ble brakt frem 
i lyset, for å illustrere hvor stor del av kontingenter og lignende som går med til 
forbundets drift. En begrensning i vekst og ekspansjon er nødvendig, da prisen som 
klubbene betaler ikke står i forhold til det forbundet gir tilbake. Forslag med klubbens 
synspunkter bes utarbeidet og sendt kretsen slik at dette kan bringes til Forbundstinget. 

4.  Regnskapet  ble fremlagt uten kommentarer for øvrig. 

5.  Revisjonsberetningen ble lest. Ingen kommentarer. 

6.  Materiellfortegnelsen ble fremlagt og opplest. Noen av medlemmene savnet T-skjorte 
størrelse 6 år i fortegnelsen. 

7.  Viggo roste styrets forslag til vedtektsendringer. Ole Roar mente at forretningsfører ikke 
burde være nye medlemmer  første ”møte” med klubben. En av det nye styrets 
representanter måtte ta på seg oppgaven. 

Kommentarer for øvrig: Det valgte styret bør ikke gis mulighet til å bevilge midler til 
”egne” honorarer . 
Christel kommenterte her at styrets forslag kun inneholdt dekning av medgåtte utgifter 
utover det som gikk med til forretningsfører. For øvrig ble kommentarer fremkommet på 
årsmøtet imøtegått. Styret ble bedt om å fremlegge ny formulering iht diskusjon. 

Økning av bordavgift. Det ble fremlagt ønske om at ikke medlemmer skulle betale 
”bare” Kr. 90,- pr kveld, men under avstemningen ble styrets forslag vedtatt med 13 mot 
12 stemmer. 
 
Styrets forslag om endringer i styresammensetning ble vedtatt. 
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8.  Årskontingent  som skulle tilfalle klubben ble vedtatt forhøyet til Kr. 150,- 

Medlemskontingent for klubb, krets og forbund vil med dagens satser bli  Kr. 480,-. 

Betegnelsen B-medlem endres til STØTTEMEDLEM og får fulle klubbrettigheter. 
Støttemedlemmer trenger ikke å være medlem av forbundet. 

Styrets forslag til kontingent vedtatt. 

9.  Budsjett 

Ole Roar: Administrasjonsutgifter til forretningsfører på kr. 35.000,- synes noe høyt og 
det virker noe unaturlig å diskutere ”honorar størrelse” før det fremgår hva som skal 
ytes. Listen for arbeidsoppgaver må kunne følges opp av styret slik at Kr. 35.000,- 
rettferdiggjøres. 

Odd: Hvordan skal ansettelsesprosessen for forretningsfører være? 

Øystein: Styret gis fullmakt til å finne riktig person og sortere ut den økonomiske 
kompensasjonen som forretningsfører skal ha. 

Vedtatt! 

10. Valg 

Leder: Christel Gundelach 
Nestleder: Nedlagt 

Kasserer: Nedlagt (erstattet av forretningsfører). 

Sekretær: Nedlagt (erstattet av forretningsfører). 

Styremedlem: Jan Harald Eek 

Leder TU: Arild H. Johansen 

Varamedlem: Øystein Gulliksen 
Redaktør av medlemsbladet OSS: Nedlagt 

Revisor: Jan Fjellvang 

Valgkomité: Tor Inge Iversen, Tore Skoglund og Anton Gunnarson 

(Det ble foreslått tre medlemmer fra salen, Ingen protesterte og Årsmøtet valgte derfor 
alle tre). 

 

 

 

Cecilie Njøs Kielland 

(sign) 

 

 

Viggo Nordvik 

(sign) 

 


